
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vijf moties, ingediend tijdens
het debat over de organisatie van
het EK 2000, te weten:
- de motie-Van Heemst c.s. over een
drastische beperking van het aantal
grote evenementen/manifestaties
(26227, nr. 11);
- de motie-Van Heemst c.s. over de
voorgenomen sluiting van de
binnengrenzen (26227, nr. 12);
- de motie-Ravestein c.s. over
uitwisseling van informatie over
voetbalvandalen (26227, nr. 13);
- de motie-Rijpstra c.s. over een
second opinion over de totale
organisatie van het EK 2000 (26227,
nr. 14);
- de motie-Rijpstra c.s. over
begeleiding van supporters (26227,
nr. 15).

(Zie vergadering van 12 oktober
1999.)

In stemming komt de motie-Van
Heemst c.s. (26227, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.
Op verzoek van de heer Van Heemst
stel ik voor, de motie-Van Heemst
c.s. (26227, nr. 12) van de agenda af
te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-
Ravestein c.s. (26227, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Rijpstra
c.s. (26227, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Rijpstra
c.s. (26227, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend tijdens het
debat over de noord-zuidmetrolijn
Amsterdam, te weten:
- de motie-Van Bommel over de
noord-zuidmetrolijn in de regio
Amsterdam (26263, nr. 23).

(Zie vergadering van 12 oktober
1999.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de RPF en de SGP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend tijdens het
debat over ziekteverzuim,
arbeidsongeschiktheid en
reı̈ntegratie te weten:
- de motie-Harrewijn over de
bovenwettelijke aanvulling van het
ziektegeld (22187, nr. 95).

(Zie vergadering van 12 oktober
1999.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over negen moties, ingediend
tijdens het debat over het mest-
beleid, te weten:
- de motie-Th.A.M. Meijer over de
projecten Golden Harvest en Het
Zuivere Ei (26729, nr. 3);
- de motie-Th.A.M. Meijer over een
uniforme methode om het nitraat-
gehalte te meten (26729, nr. 4);
- de motie-Th.A.M. Meijer over het
tijdpad en de aanvoernormen (26729,
nr. 5);
- de motie-Stellingwerf/Van
Middelkoop over een sociaal plan
integraal mestbeleid (26729, nr. 6);
- de motie-Stellingwerf/Van
Middelkoop over bedrijven waarvan
de mestverwerking niet tijdig
operationeel is (26729, nr. 7);
- de motie-Stellingwerf/Van
Middelkoop over vrijstelling van de
verplichting om een afzetcontract
aan te gaan (26729, nr. 8);

- de motie-Van der Vlies over
forfaitaire excretienormen per dier
(26729, nr. 9);
- de motie-Van der Vlies over de
fosfaat- en stikstofheffing (26729, nr.
10);
- de motie-Van der Vlies over een
opkoopregeling met betrekking tot
varkensrechten (26729, nr. 11).

(Zie vergadering van 13 oktober
1999.)

In stemming komt de motie-Th.A.M.
Meijer (26729, nr. 3).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Th.A.M.
Meijer (26729, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, het GPV,
de RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Th.A.M.
Meijer (26729, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het GPV, de RPF en de SGP
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf/Van Middelkoop (26729,
nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, het GPV,
de RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Op verzoek van de heren Stelling-
werf en Van Middelkoop stel ik voor,
hun moties (26729, nrs. 7 en 8) van
de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Van der
Vlies (26729, nr. 9).

Voorzitter
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, het CDA, het GPV, de
RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van der
Vlies (26729, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het GPV, de RPF en de SGP
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van der
Vlies (26729, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, het CDA, het GPV, de RPF en
de SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van

het Ministerie van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties (VII)
voor het jaar 2000 (26800-VII);

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het gemeentefonds voor het jaar
2000 (26800-B);

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het provinciefonds voor het jaar
2000 (26800-C).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.

©

Minister Van Boxtel: Mevrouw de
voorzitter! Ik dank alle Kamerleden
hartelijk voor hun opmerkingen en
vragen.

Ik begin met een antwoord op een
vraag van mevrouw Van der Hoeven.
Zij vroeg wat de ambitie van de
bewindslieden is. Wat willen wij over
drie en een half jaar, als wij klaar
zijn, hebben bereikt? Ik word
gedreven door twee ambities:
vernieuwen en doen. Dat is in de
verschillende onderdelen van mijn
portefeuille dan ook terug te zien.

Het grotestedenbeleid kenmerkt
zich als een enorm vernieuwings-
proces. Het is niet meer te doen om
de projectenaanpak van de vorige
periode. Het gaat nu om het maken

van meerjarige programma-
afspraken met de steden, zodanig dat
zij veel geld krijgen en dat geld in
samenhang wordt gebracht met de
verschillende door de steden na te
streven doelen. Dit geldt trouwens
ook voor het integratiebeleid en het
ICT-beleid.

Mevrouw Van der Hoeven heeft
mij gevraagd in gewoon Nederlands
te zeggen wat ik wil bereiken. Bij het
grotestedenbeleid wil ik bereiken dat
wij over een aantal jaren nog meer
mensen aan het werk hebben, met
name uit de groepen waar nu de
langdurige werkloosheid overheerst.
Het gaat om de mensen die al heel
lang aan de kant staan en die er
soms letterlijk bijgesleept moeten
worden, anders dan middels een
formele, papieren uitnodiging, om
een plek op de arbeidsmarkt te
veroveren. Dit geldt voor de
minderheden en ook voor de
autochtone, langdurige werklozen.
Een doel is dus meer werkgelegen-
heid. Ik noem ook groei voor
bedrijven in en rondom de steden.
Het gaat om winkels terug te halen
naar de wijken waaruit zij de
afgelopen twintig jaar weggetrokken
zijn. Ik noem een betere startpositie
voor de jeugd, ook in de stad. Het
gaat dan om speelvoorzieningen en
jeugdvoorzieningen. Ik noem ook het
behoud van gezinnen met kinderen
in de steden, die jarenlang massaal
de stad uitgetrokken zijn. Die willen
wij graag weer terug zien als
bewoners in de stad. Het gaat er ook
om dat de tevredenheid van de
inwoners over hun woonklimaat, de
leefbaarheid in de stad en de
veiligheid toeneemt. Bij die
veiligheid gaat het om het terugdrin-
gen van geweld en criminaliteit,
maar ook om het gevoel.

Ten aanzien van de integratie is
het mijn ambitie om te komen tot
meer werk. Het kabinet heeft als
doelstelling geformuleerd dat de
huidige achterstand in werkgelegen-
heid van allochtone werknemers met
de helft teruggebracht moet worden.
Dit is dan ook hard nodig. Wij
profiteren immers allemaal geweldig
van de economische groei. De
minderheden blijven daarbij achter.
Zij lopen de achterstand wel iets in,
maar blijven achter ten aanzien van
de autochtone bevolking. Dat is een
onwenselijke situatie. Ik wil graag
een kleurrijker Nederland. Wij
moeten van bleek naar kleurrijk op
alle niveaus. Nederland zal eraan
moeten wennen dat wij met heel

De heer Van Boxtel, minister voor Grote Steden en Integratiebeleid
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